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Místo konání: 

 zasedací místnost Obecního úřadu obce Mochov 

Čas konání:  

od: 19:00 hod.   do: 21:20 hod. 

Přítomni:  

František Bouček, Jiří Bouma, Jitka Frydrychová, Milan Jirsák, Tomáš Kovář, Ladislav 

Marek, Jan Rangl, MUDr. Vlastimila Stará, Jaroslava Tomišková, Jan Turek, Václav Ulrych 

Z 11 členů zastupitelstva obce přítomno: 11  

Zastupitelstvo je usnášení schopné.  

Nepřítomni: 

omluveni:  

neomluveni:   

Předsedající: 

František Bouček – starosta obce 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 

1. Určení ověřovatelů zápisu (§ 95 odst. 1 zákona o obcích) a zapisovatele 

Předsedající v souladu s jednacím řádem zastupitelstva obce Mochov stanovuje ověřovateli 

zápisu Jiřího Boumu a Jana Turka a zapisovatelem Jitku Frydrychovou. Zastupitelům i 

přítomným občanům byla dána možnost sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko vzneseno 

nebylo. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 

2. Schválení programu 

Předsedající seznámil přítomné s návrhem programu v souladu s pozvánkou předanou členům 

zastupitelstva a v souladu s informací zveřejněnou na úřední desce. 

K návrhu programu byly vzneseny následující návrhy na doplnění: 

 

Návrh bodu č. 13  

František Bouček – Zajištění výběru zhotovitele stavby „Rekonstrukce komunikace ulice Na 

Sádkách, Mochov“ 

Hlasování:  

pro: František Bouček, Jiří Bouma, Jitka Frydrychová, Milan Jirsák, Ladislav 

Marek, Tomáš Kovář, Jan Rangl, Vlastimila Stará, Jaroslava Tomišková, Jan 

Turek, Václav Ulrych 

proti: nikdo 

zdrželi se: nikdo  

nepřítomen: nikdo  

Usnesení č. 1/7 (k bodu 2) bylo Zastupitelstvem schváleno. 

 

Návrh bodu č. 14  

František Bouček – Zajištění výběru zhotovitele stavby „Výměna světelných bodů v obci 

Mochov – oprava výměnným způsobem“ 
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Hlasování:  

pro: František Bouček, Jiří Bouma, Jitka Frydrychová, Milan Jirsák, Ladislav 

Marek, Tomáš Kovář, Jan Rangl, Vlastimila Stará, Jaroslava Tomišková, Jan 

Turek, Václav Ulrych 

proti: nikdo 

zdrželi se: nikdo  

nepřítomen: nikdo  

Usnesení č. 2/7 (k bodu 2) bylo Zastupitelstvem schváleno. 

 

Návrh bodu č. 15  

František Bouček – Výběr dodavatele na výměnu výplní otvorů v Mateřské škole 

Hlasování:  

pro: František Bouček, Jiří Bouma, Jitka Frydrychová, Milan Jirsák, Ladislav 

Marek, Tomáš Kovář, Jan Rangl, Vlastimila Stará, Jaroslava Tomišková, Jan 

Turek, Václav Ulrych 

proti: nikdo 

zdrželi se: nikdo  

nepřítomen: nikdo  

Usnesení č. 3/7 (k bodu 2) bylo Zastupitelstvem schváleno. 

 

Zastupitelstvo obce Mochov schvaluje následující program zasedání Zastupitelstva: 

1. Určení ověřovatelů zápisu (§ 95 odst. 1 zákona o obcích) a zapisovatele ..................... 1 

2. Schválení programu ....................................................................................................... 1 

3. Čerpání rozpočtu k 31. 05. 2015 .................................................................................... 3 

4. Schválení účetních závěrek obce Mochov a jejích příspěvkových organizací Mateřské 

školy Mochov, okres Praha – východ a Základní školy Mochov, okres Praha – východ 

za rok 2014 .................................................................................................................... 3 

5. Závěrečný účet obce Mochov za rok 2014 .................................................................... 4 

6. Příspěvek na prázdninový provoz při umístění dítěte v jiné Mateřské škole v době 

přerušení provozu Mateřské školy Mochov, okres Praha - východ ............................... 5 

7. Smlouva o dílo č. 150501 – „Dostavba kanalizace a vodovodu v ulici Na Zátiší v obci 

Mochov“ ........................................................................................................................ 5 

8. Smlouva o dílo č. 150505 – „Rekonstrukce objektu Základní školy v obci Mochov“ .. 6 

9. Plán financování obnovy vodovodů a kanalizací obce Mochov na roky 2015 - 2024 .. 7 

10. Kamerový systém na dětském a sokolském hřišti ......................................................... 8 

11. Zpráva finančního výboru.............................................................................................. 8 

12. Zpráva kontrolního výboru ............................................................................................ 9 

13. Zajištění výběru zhotovitele stavby „Rekonstrukce komunikace ulice Na Sádkách, 

Mochov“ ........................................................................................................................ 9 

14. Zajištění výběru zhotovitele stavby „Výměna světelných bodů v obci Mochov – 

oprava výměnným způsobem“ .................................................................................... 10 

15. Výběr dodavatele na výměnu výplní otvorů v Mateřské škole.................................... 10 

16. Diskuze ........................................................................................................................ 11 
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Hlasování:  

pro:  František Bouček, Jiří Bouma, Jitka Frydrychová, Milan Jirsák, Tomáš Kovář, 
Ladislav Marek, Jan Rangl, MUDr. Vlastimila Stará, Jaroslava Tomišková, 

Jan Turek, Václav Ulrych 

proti: nikdo 

zdrželi se:  nikdo 

nepřítomen:  nikdo  

Usnesení č. 4/7 (k bodu 2) bylo Zastupitelstvem schváleno. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - -  

3. Čerpání rozpočtu k 31. 05. 2015 

Přílohy:  

Příloha 1 – Výkaz Fin 2 – 12 M sestavený k 31. 05. 2015 

Termín podání návrhu bodu programu: 

27. 05. 2015 

Předkladatel: 

František Bouček – starosta obce  

Text odůvodnění: 

Seznámení s výkazem pro hodnocení plnění rozpočtu ÚSC ke dni 31. 05. 2015. 

Zastupitelstvo obce Mochov se seznámilo s plněním rozpočtu ke dni 31. 05. 2015 a bere ho na 

vědomí. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 

4. Schválení účetních závěrek obce Mochov a jejích příspěvkových 

organizací Mateřské školy Mochov, okres Praha – východ a Základní 

školy Mochov, okres Praha – východ za rok 2014 

Podklady:  

Podklad 1 – Rozvahy sestavené k 31. 12. 2014  

Podklad 2 – Výkazy zisků a ztrát sestavené k 31. 12. 2014 

Podklad 3 – Přílohy k účetním závěrkám sestavené k 31. 12. 2014 

Podklad 4 – Zprávy o výsledcích přezkoumání hospodaření k 31. 12. 2014 

Podklad 5 – Inventarizační zprávy k 31. 12. 2014 

Termín podání návrhu bodu programu: 

27. 05. 2015 

Předkladatel: 

František Bouček – starosta obce  

Text odůvodnění: 

Zastupitelstvu obce Mochov jako schvalujícímu orgánu byly předloženy podklady pro 

schválení účetní závěrky obce Mochov a jejích příspěvkových organizací Mateřské školy 

Mochov a Základní školy Mochov za rok 2014. Účetní závěrky byly schvalujícímu orgánu 

předloženy přehledným způsobem, který umožnil zejména efektivní posouzení úplnosti a 

průkaznosti účetnictví a vyhodnocení předvídatelných rizik a ztrát ve vztahu k věrnému a 

poctivému obrazu předmětu účetnictví a finančních situací účetních jednotek. 
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Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Mochov na základě předložených podkladů schvaluje účetní závěrky obce 

Mochov a jejích příspěvkových organizací Mateřské školy Mochov, okres Praha - východ a 

Základní školy Mochov, okres Praha - východ za rok 2014. 

 

Hlasování:  

pro:  František Bouček, Jiří Bouma, Jitka Frydrychová, Milan Jirsák, Tomáš Kovář, 
Ladislav Marek, Jan Rangl, MUDr. Vlastimila Stará, Jaroslava Tomišková, 

Jan Turek, Václav Ulrych 

proti: nikdo 

zdrželi se:  nikdo 

nepřítomen:  nikdo  

Usnesení č. 5/7 (k bodu 4) bylo Zastupitelstvem schváleno. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 

5. Závěrečný účet obce Mochov za rok 2014 

Přílohy:  

Příloha 1 – Návrh závěrečného účtu obce Mochov za rok 2014  

Podklady:  

Podklad 1 – Zpráva auditora o výsledku přezkoumání hospodaření ke dni 31. 12. 2014   

Podklad 2 – Výkaz Fin 2 – 12 M pro hodnocení plnění rozpočtu územních samosprávných 

celků, regionálních rad a dobrovolných svazků obcí sestavený k 31. 12. 2014   

Termín podání návrhu bodu programu: 

27. 05. 2015 

Předkladatel: 

František Bouček – starosta obce  

Text odůvodnění: 

Po skončení kalendářního roku se údaje o ročním hospodaření územního samosprávného celku 

a svazku obcí souhrnně zpracovávají do závěrečného účtu. 

V závěrečném účtu jsou obsaženy údaje o plnění rozpočtu příjmů a výdajů v plném členění 

podle rozpočtové skladby, údaje o hospodaření s majetkem a o dalších finančních operacích, 

včetně tvorby a použití fondů v tak podrobném členění a obsahu, aby bylo možné zhodnotit 

finanční hospodaření územního samosprávného celku nebo svazku obcí a jimi zřízených nebo 

založených právnických osob. 

Návrh usnesení:  

 Zastupitelstvo obce souhlasí s celoročním hospodařením a to bez výhrad. 

 

Hlasování:  

pro:  František Bouček, Jiří Bouma, Jitka Frydrychová, Milan Jirsák,Tomáš Kovář, 
Ladislav Marek, Jan Rangl, MUDr. Vlastimila Stará, Jaroslava Tomišková, 

Jan Turek, Václav Ulrych 

proti: nikdo 
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zdrželi se:  nikdo 

nepřítomen:  nikdo  

Usnesení č. 6/7 (k bodu 5) bylo Zastupitelstvem schváleno. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 

6. Příspěvek na prázdninový provoz při umístění dítěte v jiné Mateřské 

škole v době přerušení provozu Mateřské školy Mochov, okres Praha 

- východ 

Podklady:  

Neobsahuje 

Termín podání návrhu bodu programu: 

01. 06. 2015 

Předkladatel: 

František Bouček – starosta obce  

Text odůvodnění: 

Na zasedání zastupitelstva obce dne 24. 03. 2015 byl udělen souhlas s přerušením provozu 

Mateřské školy Mochov, okres Praha - východ o letních prázdninách roku 2015: od úterý 07. 

07. 2015 do pátku 21. 08. 2015. Navrhuji schválení finančního příspěvku na prázdninový 

provoz při umístění dítěte v jiné Mateřské škole v týdnech, kdy bude přerušen provoz 

Mateřské školy Mochov, okres Praha – východ. 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Mochov schvaluje finanční příspěvek na prázdninový provoz při umístění 

dítěte v jiné Mateřské škole v maximální výši 75 % z prokázaných nákladů, maximálně však 

ve výši 4.000,- Kč. Umístění si zajistí rodiče sami. Příspěvek bude hrazen pouze za týdny, kdy 

bude přerušen provoz Mateřské školy Mochov, okres Praha – východ.   

 

Hlasování:  

pro:  František Bouček, Jiří Bouma, Jitka Frydrychová, Milan Jirsák, Tomáš Kovář, 
Ladislav Marek, Jan Rangl, MUDr. Vlastimila Stará, Jaroslava Tomišková, 

Jan Turek, Václav Ulrych 

proti: nikdo 

zdrželi se:  nikdo 

nepřítomen:  nikdo  

Usnesení č. 7/7 (k bodu 6) bylo Zastupitelstvem schváleno. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 

7. Smlouva o dílo č. 150501 – „Dostavba kanalizace a vodovodu v ulici 

Na Zátiší v obci Mochov“ 

Podklady:  

Podklad 1 – Návrh Smlouvy o dílo č. 150501 

Termín podání návrhu bodu programu: 

01. 06. 2015 
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Předkladatel: 

František Bouček – starosta obce  

Text odůvodnění: 

Firma INPREST, spol. s r.o., předkládá návrh Smlouvy o dílo č. 150501 mezi Obcí Mochov, 

jako objednatelem a firmou INPREST, spol. s r.o. jako zhotovitelem. Zhotovitel se zavazuje, 

že v rámci výkonu investorsko inženýrské a projektové činnosti zabezpečí za podmínek 

dohodnutých v této smlouvě za úplatu pro objednatele jeho jménem a na jeho účet veškeré 

činnosti související s přípravou a realizací stavby „Dostavba kanalizace a vodovodu v ulici Na 

Zátiší v obci Mochov“.     

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Mochov schvaluje Smlouvu o dílo č. 150501 mezí obcí Mochov, jako 

objednatelem a zhotovitelem firmou INPREST, spol. s r.o., se sídlem U Elektry 650, 190 00 

Praha 9 a pověřuje starostu obce podpisem této smlouvy za úplatu za činnosti v rozsahu čl. III. 

smlouvy ve výši 110.000,- Kč bez DPH. Poplatky případně jiné náklady předpokládané v čl. 

V. bod 5.3 a 5.4 této smlouvy bude zhotovitel fakturovat samostatně. Cena za činnosti 

uvedené pod písm. D čl. III. smlouvy, bude stanovena dodatkem smlouvy o dílo.  

ZO ukládá FV a KV kontrolu čerpání financí dle bodu 5.3. a 5.4. 

Diskuze: 

Milan Jirsák – jak bude probíhat kontrola vykonané činnosti? 

František Bouček – kontrolu provede FV a KV. 

Milan Jirsák – jak vysoká bude částka v bodě 5.3 a 5.4.? 

František Bouček – tuto částku není předem možné stanovit. Měla by se pohybovat max. do 

30.000,- Kč. Čerpání financí podložených těmito body smlouvy budou pod kontrolou FV a 

KV.  

 

Hlasování:  

pro:  František Bouček, Jiří Bouma, Jitka Frydrychová, Milan Jirsák, Tomáš Kovář, 
Ladislav Marek, Jan Rangl, MUDr. Vlastimila Stará, Jaroslava Tomišková, 

Jan Turek, Václav Ulrych 

proti: nikdo 

zdrželi se:  nikdo 

nepřítomen:  nikdo  

Usnesení č. 8/7 (k bodu 7) bylo Zastupitelstvem schváleno. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 

8. Smlouva o dílo č. 150505 – „Rekonstrukce objektu Základní školy 

v obci Mochov“ 

Podklady:  

Podklad 1 – Návrh Smlouvy o dílo č. 150505 

Termín podání návrhu bodu programu: 

01. 06. 2015 

Předkladatel: 

František Bouček – starosta obce  

Text odůvodnění: 



Z á p i s č. 7/2015 

ze zasedání zastupitelstva obce Mochov, konané dne 23.6. 2015 

7 

 

Firma INPREST, spol. s r.o., předkládá návrh Smlouvy o dílo č. 150505 mezi Obcí Mochov, 

jako objednatelem a firmou INPREST, spol. s r.o. jako zhotovitelem. Zhotovitel se zavazuje 

vypracovat projektovou dokumentaci pro stavební řízení na stavbu „Rekonstrukce objektu 

Základní školy v obci Mochov“ a v rámci výkonu inženýrských činností zabezpečí jménem 

objednatele projednání této projektové dokumentace s dotčenými orgány státní správy, 

organizacemi a občany, získání jejich stanovisek + vypracování návrhu na vydání stavebního 

povolení.     

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Mochov schvaluje Smlouvu o dílo č. 150505 mezí obcí Mochov, jako 

objednatelem a zhotovitelem firmou INPREST, spol. s r.o., se sídlem U Elektry 650, 190 00 

Praha 9 a pověřuje starostu obce podpisem této smlouvy za úplatu za činnosti v rozsahu čl. III. 

smlouvy ve výši 280.000,- Kč bez DPH. Poplatky případně jiné náklady předpokládané v čl. 

V. bod 5.2 této smlouvy bude zhotovitel fakturovat samostatně. 

ZO ukládá FV a KV kontrolu čerpání financí dle bodu 5.2. 

 

Hlasování:  

pro:  František Bouček, Jiří Bouma, Jitka Frydrychová, Milan Jirsák, Tomáš Kovář, 
Ladislav Marek, Jan Rangl, MUDr. Vlastimila Stará, Jaroslava Tomišková, 

Jan Turek, Václav Ulrych 

proti: nikdo 

zdrželi se:  nikdo 

nepřítomen:  nikdo  

Usnesení č. 9/7 (k bodu 8) bylo Zastupitelstvem schváleno. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 

 

9. Plán financování obnovy vodovodů a kanalizací obce Mochov na roky 

2015 - 2024 

Podklady:  

Podklad 1 – Návrh plánu financování obnovy vodovodů a kanalizací obce Mochov na roky 

2015 - 2024 

Termín podání návrhu bodu programu: 

04. 06. 2015 

Předkladatel: 

František Bouček – starosta obce  

Text odůvodnění: 

Zákonem o vodovodech a kanalizacích je stanovena povinnost vlastníkovi vodovodu nebo 

kanalizace zpracovat a realizovat plán financování obnovy vodovodů nebo kanalizací, a to na 

dobu nejméně 10 kalendářních let. Důvodem je zajistit plynulou provozuschopnost vodovodů 

a kanalizací pro dlouhodobější období. Předkládám ke schválení návrh plánu, který bude dle 

potřeby vyhodnocován popřípadě aktualizován. 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Mochov schvaluje Plán financování obnovy vodovodů a kanalizací obce 

Mochov na roky 2015 – 2024.   
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Hlasování:  

pro:  František Bouček, Jiří Bouma, Jitka Frydrychová, Milan Jirsák, Tomáš Kovář, 
Ladislav Marek, Jan Rangl, MUDr. Vlastimila Stará, Jaroslava Tomišková, 

Jan Turek, Václav Ulrych 

proti: nikdo 

zdrželi se:  nikdo 

nepřítomen:  nikdo  

Usnesení č. 10/7 (k bodu 9) bylo Zastupitelstvem schváleno. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 

 

10. Kamerový systém na dětském a sokolském hřišti 

Podklady:  

 Podklad 1 - Fotografie 

Termín podání návrhu bodu programu: 

10. 06. 2015 

Předkladatel: 

Jitka Frydrychová – zastupitelka  

Text odůvodnění: 

V areálu sokolského hřiště, kde je umístěno i dětské hřiště v poslední době dochází k častému 

vandalství a tím vzniká škoda T.J. Sokol Mochov i obci jako zřizovateli dětského hřiště. 

V loňském roce jsme financovali oplocení nohejbalového hřiště – plot je téměř po celém 

obvodě zprohýbaný a místy i potrhaný, na přístřešek v dětském hřišti lezou větší děti, házejí 

kameny a otrhávají střešní krytinu, stůl na tenis je pošlapaný a na několika místech byly vrypy 

(nyní jsou opraveny) i oplocení dětského hřiště je po celém obvodě poškozené – viz přiložené 

fotografie. 

 

Zastupitelstvo obce Mochov zváží možnost instalace kamerového systému a následně provede 

výběr vhodného dodavatele kamerového systému. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 

11. Zpráva finančního výboru 

Podklady:  

Podklad 1 - Zápis z jednání FV konaného 09. 06. 2015  

Termín podání návrhu bodu programu: 

12. 06. 2015 

Předkladatel: 

Jitka Frydrychová – předseda FV 

Jaroslava Tomišková – člen FV 

Jiří Bouma – člen FV 

Text odůvodnění: 

FV předkládá ZO zápis z jednání konaného dne 09. 06. 2015. FV provedl namátkovou 

kontrolu proplacených faktur u vybraných dodavatelů, zjistil stav vybraných příspěvků občanů 
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za připojení ke kanalizaci, kontrolu pokladní hotovosti a uhrazení poplatků za odvoz odpadu a 

psů.  

 Vše je podrobně popsáno v přiloženém zápise FV.    

Zastupitelstvo obce Mochov se ze zápisem seznámilo a bere ho na vědomí. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 

12. Zpráva kontrolního výboru 

Podklady:  

Podklad 1 – Zápis z jednání KV ze dne 10. 06. 2015 

Termín podání návrhu bodu programu: 

12. 06. 2015 

Předkladatel: 

Jan Rangl – předseda KV 

Václav Ulrych – člen KV  

Ing. Petr Kosek – člen KV 

Text odůvodnění: 

Kontrolní výbor předkládá zastupitelstvu obce zápis z jednání KV ze dne 10. 06. 2015. Při 

kontrole nebyly zjištěny žádné nedostatky.  

Zastupitelstvo obce Mochov se zápisem seznámilo a bere ho na vědomí. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 

13. Zajištění výběru zhotovitele stavby „Rekonstrukce komunikace ulice 

Na Sádkách, Mochov“ 

Podklady:  

Neobsahuje 

Termín podání návrhu bodu programu: 

19. 06. 2015 

Předkladatel: 

František Bouček – starosta obce  

Text odůvodnění: 

Obec Mochov má zpracovaný projekt na rekonstrukci stávající živičné, z části štěrkové 

komunikace na novou vozovku včetně vjezdů a chodníků v ulici Na Sádkách. Stavba přispěje 

ke zvýšení bezpečnosti provozu v této ulici. V roce 2014 bylo na stavbu vydáno stavební 

povolení příslušným orgánem odboru dopravy. Na základě schválené Příkazní smlouvy č. 

150102/2015 navrhuji pověřit pana Vladimíra Vávru k zajištění výběru zhotovitele stavby 

„Rekonstrukce komunikace ulice Na Sádkách, Mochov“. 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Mochov pověřuje pana Vladimíra Vávru k zajištění výběru zhotovitele 

stavby „Rekonstrukce komunikace ulice Na Sádkách, Mochov“. 

 

Hlasování:  

pro:  František Bouček, Jiří Bouma, Jitka Frydrychová, Milan Jirsák, Tomáš Kovář, 
Ladislav Marek, Jan Rangl, MUDr. Vlastimila Stará, Jaroslava Tomišková, 

Jan Turek, Václav Ulrych 
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proti: nikdo 

zdrželi se:  nikdo 

nepřítomen:  nikdo  

Usnesení č. 11/7 (k bodu 13) bylo Zastupitelstvem schváleno. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 

 

14. Zajištění výběru zhotovitele stavby „Výměna světelných bodů v obci 

Mochov – oprava výměnným způsobem“ 

Podklady:  

Neobsahuje 

Termín podání návrhu bodu programu: 

19. 06. 2015 

Předkladatel: 

František Bouček – starosta obce  

Text odůvodnění: 

Stávající veřejné osvětlení v obci Mochov, zejména stav venkovních částí, stožáry a svítidla 

nenabízí z důvodů havarijního stavu jiné řešení než kompletní opravu a výměnu všech 

světelných bodů. Cílem je vybudovat veřejné osvětlení, které by plnilo svou funkci za 

předpokladu možných úspor elektrické energie a zlepšení kvality osvětlení. Na základě 

schválené Příkazní smlouvy č. 150102/2015 navrhuji pověřit pana Vladimíra Vávru k zajištění 

výběru zhotovitele stavby „Výměna světelných bodů v obci Mochov – oprava výměnným 

způsobem“. 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Mochov pověřuje pana Vladimíra Vávru k zajištění výběru zhotovitele 

stavby „Výměna světelných bodů v obci Mochov – oprava výměnným způsobem“. 

 

Hlasování:  

pro:  František Bouček, Jiří Bouma, Jitka Frydrychová, Milan Jirsák, Tomáš Kovář, 
Ladislav Marek, Jan Rangl, MUDr. Vlastimila Stará, Jaroslava Tomišková, 

Jan Turek, Václav Ulrych 

proti: nikdo 

zdrželi se:  nikdo 

nepřítomen:  nikdo  

Usnesení č. 12/7 (k bodu 14) bylo Zastupitelstvem schváleno. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 

 

15. Výběr dodavatele na výměnu výplní otvorů v Mateřské škole 

Podklady:  

Podklad 1 – Cenová nabídka od společnosti OTHERM PRAHA s.r.o. – okna MŠ 

Podklad 2 – Cenová nabídka od společnosti OTHERM PRAHA s.r.o. – vstupní vchodové 

dveře MŠ 
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Termín podání návrhu bodu programu: 

19. 06. 2015 

Předkladatel: 

František Bouček – starosta obce  

Text odůvodnění: 

Z důvodu nevyhovujících oken v Mateřské škole byly osloveny 3 společnosti zabývající se 

výměnou oken k předložení nezávazných kalkulací (podkladem pro tyto kalkulace byly 

orientační rozměry oken) s tímto výsledkem: Okna Slezák s.r.o. (327.751,- Kč/bez DPH), 

OTHERM PRAHA s.r.o. (324.000,- Kč/bez DPH) a VEKRA OKNA - Window Holding a.s. 

(357.124,- Kč/bez DPH). Všechny tři nabídky jsou k dispozici na obecním úřadě. Původně 

bylo uvažováno, že se prozatím nebudou měnit hliníková okna z čelní strany školky a ze 

strany příchodu k praktickému lékaři. Celková částka za dílo by tedy nepřesáhla cenu 

300.000,- Kč/bez DPH a nebylo by nutné rozhodovat na základě usnesení zastupitelstva obce. 

Nicméně bylo zjištěno, že stávající hliníková okna jsou částečně shnilá a bude nutné je 

vyměnit též.  

Na základě předložených nezávazných kalkulací byla oslovena společnost  OTHERM 

PRAHA s.r.o. k přesnému zaměření oken pro výrobu technikem. Při tomto zaměření došlo 

k nové specifikaci oken, technickým parametrům a změnám, které cenu nepatrně změnily. 

Dále na základě požadavku ředitelky MŠ došlo k zaměření vstupních vchodových dveří, 

jejichž kalkulace činí 22.193,- Kč/bez DPH. 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Mochov na základě předložených nabídek vybírá jako nejvhodnějšího 

dodavatele společnost OTHERM PRAHA s.r.o. a pověřuje starostu podpisem smlouvy o dílo 

na výměnu oken v Mateřské škole Mochov v částce 331.009,- Kč/bez DPH a vchodových 

dveří v Mateřské škole Mochov v částce 22.193,- Kč/bez DPH dle předložených nabídek.  

 

Hlasování:  

pro:  František Bouček, Jiří Bouma, Jitka Frydrychová, Milan Jirsák, Tomáš Kovář, 
Ladislav Marek, Jan Rangl, MUDr. Vlastimila Stará, Jaroslava Tomišková, 

Jan Turek, Václav Ulrych 

proti: nikdo 

zdrželi se:  nikdo 

nepřítomen:  nikdo  

Usnesení č. 13/7 (k bodu 15) bylo Zastupitelstvem schváleno. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 

 

16. Diskuze 

 

František Bouček – dne 18. 06. 2015 proběhlo již druhé setkání s obyvateli domů ulic 

Východní a U Výmoly na břehu toku Výmola společně se starostou obce nad tématem 

rekultivace Výmoly a okolí. Zápis z tohoto setkání připravil pan J.V. Při schůzce byly 

dohodnuty tyto závěry: 

1) obyvatelé velmi pozitivně hodnotili již probíhající práce na projektu 

2) pan starosta názorně vysvětlil záměr vedení koryta Výmoly a další postup zemních prací na 

Výmole. Koryto na straně Slunečních zahrad je na patě toku zpevněno kamenem, bude 
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posunuto k protějšímu břehu, který bude posunut směrem do pole. Tím by mělo vzniknout 

narovnání koryta a zamezení devastujícího efektu při vyšším průtoku vody na břeh 

 

 

3) dále pan starosta občany seznámil se záměrem rekultivace Výmoly dále po proudu (cca 300 

m), kde v době povodní byla velkou vodou vytvořena zátoka, která působila brzdícím efektem 

a vylitím do polí 

4) pan starosta informoval o průběžné konzultaci postupu prací s povodím Labe 

5) pan starosta informoval o jednání mezi Povodím Labe s.p. a p. Karasem ohledně opravy 

zničené výpustě. Toto jednání je v kompetenci těchto dvou subjektů. 

6) na rekultivovanou plochu pozemku obec zajistí návoz hlíny a zasetí trávy (vlastní zasetí lze 

řešit s občany v rámci brigády spolu s níže uvedeným zasazením stromů) 

7) občané seznámili pana starostu s faktem, že vytvořili seznam a počet stromů k vysázení, 

včetně hrubého nákresu. Pan starosta přislíbil dodání stromků včetně potřebné hlíny, občané 

zasadí stromy vlastními silami. Dále je součástí nákresu i umístění lavičky + odpadkového 

koše, které pan starosta jménem obce přislíbil dodat. Přesné umístění a ukotvení proběhne dle 

návrhu občanů, který bude dodán 

8) dále občané informovali pana starostu o podniknutých krocích ohledně převodu 

komunikace (bankovní zástavy, reklamace odtoku komunikace a vyjetých kolejí) 

9) předběžný termín  dokončení prací na Výmole a břehu byl stanoven cca ke konci měsíce 

června (vše v závislosti na počasí a dostupnosti dopravy materiálu) 

 

Děkujeme velmi za vstřícný přístup pana starosty, zastupitelstva a obce při řešení této 

záležitosti. 

Termín další schůzky cca ke konci července v závislosti na časových možnostech všech 

zúčastněných. 

 

František Bouček – byli jsme informováni MUDr. Lukášem Fukou o změně ordinačních 

hodin, která je platná od 01. 06. 2015. Změna je odsouhlasena všemi zdravotními 

pojišťovnami. Mochovské ordinační hodiny ve středu 12:00 – 14:00 hod. se přesouvají do 

ordinace v Čelákovicích. Tzn., že ve středu budou ordinační hodiny pouze v Čelákovicích a to 

následovně 7:00 – 11:00 hod. a 12:00 – 14:00 hod. Ostatní ordinační hodiny zůstávají beze 

změny. Ordinační hodiny MUDr. Lukáše Fuky jsou dispozici na webových stránkách obce 

v záložce „Zdravotnické služby“ http://www.mochov.cz/zdravotnickesluzby.php?color=blue.  

 

František Bouček – z havarijních důvodů jsme se rozhodli pro výměnu oken a vchodových 

dveří v hasičárně a v bytu nad hasičárnou. Byly osloveny 3 společnosti zabývající se výměnou 

oken k předložení nezávazných kalkulací (podkladem pro tyto kalkulace byly orientační 

rozměry oken) s tímto výsledkem: Okna Slezák s.r.o. (124.584,- Kč/bez DPH), OTHERM 

PRAHA s.r.o. (107.500,- Kč/bez DPH) a VEKRA OKNA - Window Holding a.s. (135.472,- 

Kč/bez DPH). Všechny tři nabídky jsou k dispozici na obecním úřadě. Nejlevnější byla 

nabídka společnosti OTHERM PRAHA s.r.o. ve výši 107.500,- Kč/bez DPH. Na základě 

směrnice k zadávání veřejných zakázek malého rozsahu obce Mochov byl dodavatel vybrán 

starostou společně s místostarostou. 

 

František Bouček – byla předložena žádost pana T.P. o změnu ÚP obce Mochov v ulici U 

Hřbitova. 

Ladislav Marek – nesouhlasí s povolením změny ÚP s ohledem na záplavovou zónu – 

vystavujeme se nebezpečí, že si bude nový majitel v případně záplavy stěžovat na OÚ. 

Vytvoření „zubu“ se mi také nelíbí. Navrhuji změnu pouze u části pozemku tak, aby byla 

zachována linie staveb v ulici.  

František Bouček – veškeré uvedené důvody považuji za nerelevantní. Samozřejmě, že názor 

na tuto věc může mít každý z nás jaký chce. Považuji změnu ÚP pro jeden RD za věcně 

bezproblémovou při dodržení námi stanovených podmínek. Z mého pohledu řešíme pouze 

http://www.mochov.cz/zdravotnickesluzby.php?color=blue
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otázku toho, že jeden občan nechce mít o souseda navíc. Zjistím více informací stran možností 

ÚP. 

 

 

Jan Turek – přikláním se k názoru povolit změnu ÚP maximálně pouze ve smyslu vyčlenění 

stavebního pozemku a povolení stavby v linii stávající zástavby z důvodů, že vyčlenění celého 

pozemku, který je mimo jiné v záplavové oblasti by komplikovalo přístup, konkrétně další 

využívání části vedlejšího obecního pozemku k zemědělské činnosti, z urbanistického hlediska 

se zástavba posouvá hluboko mezi zemědělskou půdu a v minulosti zde došlo opakovaně 

k zaplavení této oblasti. Pro stavební činnost nejsou vytvořeny protipovodňová opatření ani 

nejsou vybudované inženýrské sítě pro obsluhu celého pozemku a nikdy v minulosti se 

v těchto místech nepočítalo se zástavbou v ÚP. Majitel si může do budoucna stěžovat na 

vyplavený objekt. 

Tomáš Kovář – nemyslím si, že by si v budoucnosti kdokoliv přišel ohledně vyplavení 

stěžovat na OÚ.  

František Bouček – požádal o vyjádření ostatní zastupitele, zda souhlasí s povolením změny 

ÚP. Přestože se nejednalo o hlasování, vyjádřili se zastupitelé následovně: 3 zastupitelé byli 

pro změnu, 2 zatím nebyli rozhodnuti a 6 zastupitelů nesouhlasilo se změnou ÚP v celém 

rozsahu. Shoda všech zastupitelů byla v případě částečné změny ÚP shodující se s linií 

současné zástavby. 

František Bouček – budu žádat znovu projednání této věci po doplnění informací. 

 

 

František Bouček – do příštího zasedání ZO připravím ve spolupráci s místostarostou návrh 

bodu, kde bude stanoven režim připojení firem na kanalizační řad.   

 

František Bouček – v rámci předběžného průzkumu možností dodávky svítidel pro účely 

výměny svítidel veřejného osvětlení v obci Mochov byly zpracovány dva dotazníky k výběru 

nominovaných svítidel. Tyto dotazníky budou sloužit jako podklad pro rozhodování o typu 

svítidla, jehož dodávka bude požadována ve výběrovém řízení na opravu VO výměnným 

způsobem. Tyto dotazníky budou pro informaci rozeslány i zastupitelům obce.  

 

František Bouček – se zástupcem SÚS Mnichov Hradiště jsem nechal nacenit opravy povrchů 

místních komunikací. S nabídkou a rozsahem prací seznámím ZO na dalším zasedání, kde toto 

bude debatováno. 

 

František Bouček – upozorňuji na blížící se konec termínu pro podávání návrhů na doplnění 

připomínek ve věci "Úprava dopravního režimu, svislého a vodorovného dopravního značení v 

obci Mochov". Návrhy je možno předkládat v písemné podobě do 30. 06. 2015.  

 

Milan Jirsák – v ulici Tylova je zapotřebí dořešit hliněný pruh mezi chodníkem a silnicí. 

 

Jan Turek – Informace o opatřeních, která byla provedena zřizovatelem v MŠ. 

V loňském roce, na podněty pocházející ze stížností rodičů, jejichž děti navštěvují MŠ, se 

Zastupitelstvo obce začalo zabývat situací, na kterou bylo upozorněno. Jednalo se především o 

různé nedostatky na hospodářském úseku MŠ. Po kontrolách provedených z pověření 

Zastupitelstva se ukázalo, že určité problémy skutečně existují a následně proběhlo několik 

dalších kontrol, při kterých bylo zjištěno, že stížnosti jsou oprávněné. Zjištěny byly 

nesrovnalosti ve vedení hospodářské agendy MŠ, skladového hospodářství, výběru 

školkovného a stravného. Bylo proto nevyhnutelné pověřit zhodnocením celého stavu 

odborníka, který se orientuje v této problematice a je schopen navrhnout metodiku, podle které 

by se v budoucnu dalo postupovat.  Zároveň bylo nutné zjistit, zda se jedná jen o selhání 

pracovníka způsobené nedůsledností či neznalostí nebo se jedná o zpronevěru prostředků. 
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Vzhledem k charakteru problematiky jsme museli postupovat rychle a taktně, abychom věc co 

nejdříve vyřešili bez toho, že někomu neprávem ublížíme. 

Jelikož opatření, která jsme schválili Zastupitelstvem v dubnu letošního roku, nebyla 

hospodářským úsekem MŠ důsledně plněna a nedošlo ve stanoveném termínu k plnému 

předání hospodářské agendy mezi bývalou pracovnicí a nově přijatou hospodářkou na 

výpomoc, museli jsme do procesu předání zasáhnout a přijmout opatření, která rychle povedou 

k cíli. V této době byly provedeny nutné úkony obsahující detailní kontroly hospodaření 

zpětně od roku 2013. Na jejich základě bylo narovnáno vybírání školkovného a stravného za 

toto období, provedena inventarizace a rekonstrukce skladového hospodářství, vypracovány 

metodiky pro MŠ a ŠJ a byla zaškolena nově přijatá hospodářka, která zastává i funkci 

kuchařky. 

Rodiče žáků MŠ a školy, u kterých se zjistily nedoplatky, byli vyzváni k jejich uhrazení. Toto 

se časem až na jeden případ povedlo. Posledním dlužníkem se budeme nadále zabývat, ale 

vzhledem k tomu, že se jedná o záležitost velmi citlivou, jsme zatím nedospěli 

k jednoznačnému názoru jak situaci řešit a předpokládáme, že návrh na postup předložíme na 

příštím zasedání Zastupitelstva. 

Na základě výsledků provedené kontroly a rozboru situace bylo rozhodnuto o okamžitém 

propuštění bývalé hospodářky/kuchařky pro neplnění svých povinností a neplnění usnesení 

Zastupitelstva. Bylo rozhodnuto o přijetí nové pracovnice na hospodářský úsek, která pracuje 

na plný úvazek. Nově přijatá pracovnice byla plně zaškolena na všechny úkony spojené s její 

funkcí.  

Vzhledem k tomu, že bývalé hospodářce byla prokázána pouze trestuhodná nedůslednost 

v práci a zřizovateli nevznikly velké finanční újmy, byl s ní v červnu letošního roku rozvázán 

okamžitě pracovní poměr.  

Z důvodu častých stížností některých rodičů na jednání pedagogických pracovnic MŠ byly 

s vedením MŠ a personálem provedeny pohovory, ve kterých byly pracovnice MŠ instruovány 

jak postupovat při jednání s rodiči a byly řešeny další dílčí postupy chodu MŠ. 

 

 

Jan Turek – upozornil na situaci v Chudomelské ulici vpravo před přejezdem – kde ze staré 

kanalizace při větších deštích vytéká znečistěná voda a hrozí kontaminace zdrojů pitné vody.  

Obyvatelům, kteří bydlí v uvedené lokalitě, jsme předali dopis, ve kterém apelujeme na to, aby 

se všichni, jichž se toto týká, připojili co nejdříve k nové kanalizaci a umožnili tak sanovat 

starou původní kanalizaci na dešťovou vodu. V uvedené lokalitě se plánuje vybudování 

chodníku a při této příležitosti by byl řešen také problém úniku znečistěné vody na 

komunikaci. 

 

Jan Turek – informoval o předpokládaném termínu rozhodnutí o případném udělení dotace 

Krajským úřadem Středočeského kraje na opravu veřejného osvětlení, které by mělo 

proběhnout koncem měsíce července. 

 

Jan Turek – konečně se podařilo zabezpečit přes Czellanet bezplatné připojení MŠ a ZŠ na 

rychlý internet. 

 

J.V. – vznesl dotaz, jak bude ošetřeno, že se neutěšený stav ve ŠJ nebude opakovat? 

 

Jan Turek – obec Mochov jako zřizovatel MŠ vytvořila předpoklady k tomu, aby ve školce vše 

fungovalo dle nových metodik, a bude pověřovat kontrolní výbor, aby pravidelně a důsledně 

činnost hospodářského úseku prověřoval. 

 

P.K. – před časem jsme se bavili o fotopastích okolo silnice od hřiště do Přerova n/L. 

František Bouček – zatím jsme nepřipravili. Pokusíme se zajistit do příštího zasedání ZO.  
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Zápis vyhotoven dne: 

30. 06. 2015  

Zapsal: 

Jitka Frydrychová: . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 

Ověřovatelé zápisu: 

Jiří Bouma: . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 

 

Jan Turek: . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 

Starosta obce: 

František Bouček: . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 

 

 
















